
 
Dag lieve DWARSers, 
Het afgelopen jaar was er wel weer eentje. Het ene moment werk je druk aan een 
verantwoording voor de tussentijdse winter AAV en voor je het weet ben je alweer bezig met 
die van de zomer AAV. 
Het is een fijn jaar geweest waar we als bestuur, maar ook met elkaar als leden, hard 
hebben gewerkt om activiteiten te organiseren, een fusie met Fryslân rond te krijgen en 
DWARS Groningen de allermooiste afdeling van de hele vereniging te houden en ik denk dat 
we met trots kunnen zeggen dat we met zijn allen er een mooi jaar van hebben gemaakt. 
Hoewel het voor ons als bestuur, en op persoonlijk niveau, niet altijd makkelijk was, hebben 
we toch weer een DWARS jaar in de boeken. 
 
Misschien wel het grootste punt van het jaaar was de fusie met DWARS Fryslân. Er moesten 
best wel veel dingen geregeld worden met DWARS landelijk om wat technische zaken zoals 
reiskosten van leden uit Friesland. Juist omdat DWARS landelijk ook druk is met een 
aankomende fusie met de JS, waren er veel vraagtekens over hoe de fusie er uit zou gaan 
zien en wat het verstandigst was om te doen voor ons, ook omdat onze afdeling natuurlijk 
afhankelijk is van een aantal landelijke ontwikkelingen. We kijken in ieder geval vooruit naar 
het GroenLinks/PvdA congres waar gestemd gaat worden over mogelijke versnelling van de 
fusie. De uiteindelijke fusie zal door een volgend bestuur nog verder worden uitgewerkt en is 
ook afhankelijk van het besluit dat op dat congres genomen gaat worden. In ieder geval zijn 
we als bestuur tevreden met de stand van zaken en denken we dat een eventueel volgend 
bestuur een goede basis heeft om de fusie tot een goed einde te brengen. 
 
Nogmaals bedankt aan aan alle leden, want uiteindelijk is DWARS niks zonder haar leden 
en dat hebben we in dit eerste jaar met de nieuwe structuur samen laten zien.  

 


